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PROTOKOLL	  
från	  

STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
 

Tid:  torsdag den 11 april 2013, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Carl-Erik Spelmans 

Anders Thorén 

Klas Bovin  

Elisabet Thorén  

Sandy Lind 

Carl Widercrantz, POLSEK  

Per Börjel 

   Bertil Rolf  
   
  Rita Ilomäki 
   
  Helena Isaksson (inbjuden) 
 
Frånvarande:   
   
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  6	  mars	  2013	  
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	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  6	  mars	  2013	  
	   godkändes.	  
	  
§3	   Kommunens	  upphandlingar	  (information	  från	  Helena	  Isaksson)	  
	   Helena	  Isaksson	  vill	  att	  TuP	  ska	  granska	  kommunens	  upphandlingar	  genom	  
	   att	  gräva	  i	  Botkyrkas	  konsultavtal	  för	  att	  hitta	  lagstridiga	  avtal.	  Helena	  förslår	  därför	  
	   att	  TuP	  ska	  kräva	  alla	  konsultavtal	  och	  fakturor	  från	  2012	  och	  analysera	  dessa	  för	  att	  
	   sedan	  hänga	  ut	  Botkyrka	  kommun	  och	  därmed	  ta	  politiska	  poäng.	  	  
	  
	   Konstaterades	  att	  det	  inte	  är	  Tullingepartiets	  uppdrag	  att	  granska	  alla	  Botkyrkas	  
	   upphandlingar.	  Men	  om	  något	  är	  felaktigt	  så	  måste	  det	  givetvis	  komma	  fram	  och	  
	   behandlas	  av	  konkurrensverket.	  Att	  begära	  ut	  samtliga	  underlag	  för	  2012	  sänder	  dock	  
	   konstiga	  signaler	  och	  är	  inte	  i	  linje	  med	  Tullingepartiets	  uppdrag	  och	  strategi.	  Det	  är	  
	   bättre	  om	  journalister	  uppmärksammar	  felaktiga	  upphandlingar.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  vi	  ska:	  
	   1,	  Skicka	  ut	  brev	  till	  alla	  förtroendevalda	  och	  informera	  om	  reglerna	  för	  upphandling	  
	   så	  att	  vi	  kan	  bevaka	  kommande	  ärenden.	  När	  den	  ekonomiska	  redovisningen	  sker	  i
	   nämnderna	  så	  har	  våra	  ledamöter	  möjlighet	  att	  fråga	  om	  underlag	  för	  upphandlingar	  
	   mm.	  	  
	  
	   2,	  Aktivera	  vår	  kommunrevisor	  så	  att	  han	  kan	  gräva	  mer	  i	  hur	  pågående	  projekt	  
	   med	  konsultavtal	  är	  upphandlade.	  	  
	  
§4	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan	  
Vi	  bör	  informera	  pressen	  om	  vad	  vi	  sysslar	  med	  och	  vad	  som	  är	  på	  gång.	  Anders	  
föreslog	  att	  journalister	  ska	  kunna	  bli	  fiktiva	  medlemmar	  i	  TuP	  för	  att	  automatiskt	  få	  
del	  av	  all	  den	  information	  som	  vi	  skickar	  ut	  till	  medlemmarna.	  	  
	  
Det	  finns	  dock	  en	  risk	  att	  vi	  skickar	  ut	  något	  som	  inte	  är	  avsett	  för	  pressens	  öron.	  
Beslutades	  att	  vi	  istället	  ska	  selektera	  och	  därefter	  skicka	  ut	  nyheter	  till	  pressen.	  	  
	  

	   Bertil	  föreslog	  att	  vi	  skall	  ändra	  på	  hemsidan.	  Fliken,	  ”vi	  vill”,	  bör	  då	  heta	  
	   ”folkomröstning”	  och	  under	  den	  samlas	  all	  information	  om	  folkomröstningen.	  	  
	   Beslutades	  att	  vi	  kontaktar	  en	  medlem	  med	  god	  kännedom	  om	  Tullinge	  för	  
	   att	  fylla	  på	  med	  information	  under	  rubrikerna	  på	  fliken	  som	  handlar	  om	  Tullinge	  
	   (kartan).	  
	  
	   Beslutades	  att	  vi	  ska	  lägga	  in	  en	  nedräkningsklocka	  på	  hemsidan	  som	  utgår	  från	  att	  
	   vallokalen	  öppnar	  kl	  9	  den	  14	  september	  2014.	  

	  
Anders	  presenterade	  ett	  utkast	  på	  den	  nya	  sidan	  ”Tullingekommun.se”	  
	  
Strategier	  och	  aktivitetsplan	  ska	  skickas	  till	  de	  nya	  styrelsemedlemmarna	  Rita	  och	  Per.	  	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
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	   Elisabet	  redogjorde	  för	  responsen	  på	  det	  senaste	  utskicket.	  Aktiviteten	  har	  bidragit	  till	  
	   tillströmningen	  av	  nya	  medlemmar	  varit	  god.	  Vi	  är	  oerhört	  glada	  över	  att	  ha	  träffat	  så	  
	   rätt	  i	  detta	  utskick.	  Per	  hade	  dock	  fått	  ett	  brev	  med	  negativa	  kommentarer,	  
	   i	  övrigt	  har	  synpunkterna	  på	  utskicket	  varit	  positiva.	  	  	  

Elisabet	  redogjorde	  för	  den	  senaste	  uppmärksamheten	  i	  media.	  	  
Med	  anledning	  av	  FP:s	  attack	  på	  TuP	  i	  Södra	  Sidan	  har	  en	  Socialdemokrat	  i	  Tullinge	  vid	  
namn	  José	  Ramirez	  skrivit	  till	  Anders.	  Carl	  distribuerar	  hans	  mejl	  till	  hela	  styrelsen.	  	  
	  
Bertil	  föreslår	  att	  de	  planerade	  återstående	  utskicken	  får	  en	  temakaraktär.	  Vi	  bör	  ta	  
med	  skolan,	  äldrevården,	  miljö	  och	  samhällsplanering.	  Nästa	  utskick	  beslutades	  dock	  
att	  handla	  om	  skissen	  på	  Tullinge	  C	  som	  Kjell	  Forshed	  har	  tagit	  fram.	  	  	  
	  
Carl	  upplever	  att	  det	  har	  publicerats	  artiklar	  med	  en	  del	  oklarheter	  i	  Pejl	  på	  Botkyrka.	  I	  
ett	  tidigare	  nummer	  av	  tidningen	  meddelades	  följande	  i	  en	  rubrik:	  "Ingen	  
folkomröstning	  om	  delning".	  Detta	  var	  efter	  att	  frågan	  hade	  röstats	  ned	  i	  
kommunfullmäktige.	  Samtidigt	  visste	  alla	  om	  att	  folkomröstningen	  inte	  var	  stoppad	  
eftersom	  att	  Tullingepartiet	  höll	  på	  med	  en	  namninsamling	  för	  att	  en	  folkomröstning	  
skulle	  äga	  rum.	  	  	  

	   	  
	   I	  det	  senaste	  numret	  av	  Pejl	  skrevs	  följande	  i	  artikeln	  om	  kommundelning:	  "under	  
	   2012	  samlade	  medborgare	  i	  Botkyrka	  in	  namunderskrifter......"	  Här	  skulle	  det	  givetvis	  
	   ha	  stått	  att	  det	  var	  Tullingepartiet	  som	  låg	  bakom	  namninsamlingen!	  	  
	  	  

Det	  som	  skrivs	  i	  "Pejl	  på	  Botkyrka"	  är	  av	  stor	  betydelse	  för	  oss	  eftersom	  många	  i	  
Tullinge	  läser	  tidningen	  och	  därför	  vore	  det	  lämpligt	  att	  få	  till	  ett	  möte	  med	  
redaktionen.	  Carl	  har	  skrivit	  till	  redaktionen	  med	  anledning	  av	  detta.	  	  
	  

	   Carl	  informerade	  om	  en	  trafiksäkerhetskampanj	  med	  barnen	  i	  årskurs	  1	  i	  Botkyrka	  
	   kommun.	  De	  företag,	  partier	  och	  föreningar	  som	  medverkar	  får	  namnet	  på	  affischer,	  
	   samt	  diplom.	  Det	  går	  också	  ut	  en	  tidning	  till	  hushållen	  i	  samband	  med	  utdelningen	  
	   där	  medverkande	  företag	  är	  representerade.	  
	  
	   Barnen	  får	  varsin	  cykelhjälm,	  som	  också	  individanpassas.	  Prisalternativ:	  2400:-‐	  (12	  
	   hjälmar),	  1600:-‐	  (8)	  eller	  800:-‐	  (4)	  exklusive	  moms.	  

	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  ug,	  	  

	   Klas	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  utdelat	  papper.	  Kassan	  den	  8/4	  =	  355	  705:-‐.	  	  
	   Vi	  har	  idag	  399	  medlemmar.	  Inte	  mindre	  än	  40	  personer	  har	  tillkommit	  sedan	  förra	  
	   styrelsemötet	  och	  det	  har	  vi	  nog	  huvudsakligen	  det	  senaste	  utskicket	  att	  tacka	  för.	  
	   Beslutades	  att	  vi	  ska	  beställa	  nya	  pennor	  mm.	  	  

	  
d) Den	  andra	  vägen	  

	   Carl,	  Klas	  och	  Anders	  ska	  träffa	  riksdagsledamoten	  Kerstin	  Lundgren	  (c)	  den	  18	  april	  
	   med	  anledning	  av	  den	  motion	  som	  hon	  skrev	  2006	  angående	  att	  stärka	  medborgarnas	  
	   makt	  över	  den	  kommunala	  indelningen.	  Huvudsakligen	  vill	  vi	  diskutera	  den	  
	   problematik	  som	  hon	  beskriver	  i	  sin	  motion,	  dvs.	  att	  det	  i	  dag	  krävs	  synnerliga	  skäl	  för	  
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	   att	  regeringen	  ska	  besluta	  om	  en	  indelningsändring	  om	  kommunfullmäktige	  motsatt	  
	   sig	  denna.	  	  
	  
	   Carl	  och	  Anders	  ska	  träffa	  Fredrick	  Federley	  (c)	  efter	  midsommar.	  Federley	  är	  vald	  till	  
	   ordförande	  för	  Botkyrkacentern.	  Han	  kommer	  antagligen	  att	  kandidera	  till	  
	   kommunfullmäktige	  i	  Botkyrka.	  Det	  är	  dem	  enda	  kommunen	  i	  Stockholms	  län	  som	  
	   centern	  inte	  har	  mandat	  i.	  På	  ett	  medlemsinitiativ	  beslutades	  att	  deras	  första	  
	   utåtriktade	  aktivitet	  blir	  en	  diskussionskväll	  som	  tar	  upp	  frågan	  om	  den	  kommande	  
	   folkomröstningen	  rörande	  Tullinge	  som	  egen	  kommun.	  

	  
e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  
Vid	  föregående	  styrelsemöte	  beslutades	  att	  vi	  ska	  göra	  en	  projektanställning	  och	  
specificera	  uppdraget	  till	  en	  person	  som	  kan	  hjälpa	  oss	  att	  bygga	  upp	  en	  fiktiv	  Tullinge	  
kommun.	  Carl	  och	  Klas	  har	  därför	  träffat	  Lasse	  Roswall	  den	  9	  april	  för	  att	  undersöka	  
om	  han	  vill	  hjälpa	  oss	  med	  detta.	  	  
	  
Lasse	  har	  jobbat	  länge	  på	  SKL	  och	  har	  stor	  erfarenhet	  från	  kommunal	  verksamhet.	  Han	  
ska	  återkomma	  med	  ett	  förslag	  på	  hur	  arbetet	  skulle	  kunna	  genomföras.	  	  
	  
f) ”Ja-‐kampanj/strategi”	  

	   Ingen	  nytt	  att	  rapportera.	  Beslutades	  att	  vi	  ska	  fokusera	  på	  denna	  punkt	  vid	  
	   kommande	  styrelsemöten.	  	  
	  
§5	   Rapport	  från	  Femkamp	  den	  9	  mars	  (konsthallen	  i	  Tumba)	  
	   Den	  9	  mars	  var	  det	  den	  internationella	  kvinnodagen	  där	  kvinnors	  situation	  och	  villkor	  
	   uppmärksammas	  brett.	  På	  Botkyrka	  konsthall	  och	  Tumba	  bibliotek	  firades	  dagen	  med	  
	   Femkamp,	  som	  är	  ett	  årligt	  återkommande	  arrangemang	  i	  anslutning	  till	  den	  
	   internationella	  kvinnodagen.	  Arrangemanget	  syftar	  till	  att	  skapa	  dialog	  om	  
	   jämställdhet	  både	  inom	  och	  utanför	  kommunens	  gränser.	  Carl	  och	  Rita	  rapporterade	  
	   om	  Tullingepartiet	  medverkan	  som	  var	  lyckad.	  	  

§6	   Rapport	  från	  utbildning	  på	  PwC	  18	  mars	  
	   Carl,	  Bertil,	  Anders	  och	  Camilla	  rapporterade	  från	  utbildningen	  på	  PwC	  den	  18	  mars.	  
	   Utbildningen	  var	  koncentrerad	  till	  hur	  utjämningssystemet	  fungerar.	  Bertil	  fick	  i	  
	   uppdrag	  att	  sammanfatta	  utbildningen.	  
	  
	   Diskuterades	  om	  att	  be	  Henrik	  Berggren	  lämna	  offert	  på	  att	  göra	  en	  aktuell	  beräkning	  
	   av	  Tullinges	  inkomster	  från	  skatter	  och	  bidrag	  baserad	  på	  2012	  års	  nivå.	  
	  
§7	   Rapport	  från	  årsmötet	  19	  mars	  
	   Carl	  rapporterade	  från	  årsmötet	  i	  Falkbergsskolans	  matsal.	  Som	  aviserats	  besöktes	  
	   mötet	  av	  Lennart	  Lundberg	  (1:e	  vice	  ordförande	  i	  Knivstas	  kommunstyrelse	  och	  
	   gruppledare	  för	  Knivsta.Nu).	  Mötet	  var	  som	  helhet	  lyckat	  men	  tyvärr	  lyckades	  vi	  inte	  
	   hålla	  tidschemat.	  	  

§8	   Rapport	  från	  ”Lokala	  partiers	  kongress”	  22-‐23	  mars.	  	  	  
	   30	  representanter	  för	  lokala	  partier	  i	  Sverige	  möttes	  22-‐23	  mars	  för	  att	  diskutera	  
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	   gemensamma	  samarbetsfrågor.	  Representanter	  för	  elva	  olika	  partier	  med	  säte	  i	  
	   kommunfullmäktige	  deltog	  i	  lokala	  partiers	  första	  kongress.	  Kongressen	  var	  
	   lyckad.	  Mötet	  i	  Stockholm	  beslutade	  att	  nästa	  gång	  träffas	  i	  slutet	  av	  augusti.	  Då	  
	   kommer	  mötet	  att	  hållas	  i	  Bollnäs	  i	  regi	  av	  bland	  andra	  det	  lokala	  Bollnäspartiet	  	  

§9	  	   Rapport	  från	  möte	  med	  Kjell	  Forshed	  26	  mars	  
	   Tanken	  är	  att	  Kjell	  Forsheds	  material	  ska	  ligga	  som	  grund	  för	  ett	  utskick	  av	  en	  folder	  
	   med	  rubriken	  "Tullingepartiets	  vision	  om	  ett	  framtida	  Tullinge	  centrum"	  med	  skisser	  
	   om	  hur	  det	  kan	  te	  sig.	  Det	  är	  ett	  förslag	  till	  en	  stadsmässig	  centrumförnyelse	  av	  
	   Tullinge	  Centrum.	  Det	  är	  enkla	  idéskisser	  som	  skall	  väcka	  debatt	  om	  hur	  det	  lilla	  
	   lokalsamhället	  skulle	  kunna	  utvecklas	  i	  positiv	  riktning	  i	  stället	  för	  att	  som	  idag	  bara	  
	   präglas	  av	  en	  genomfartsled.	  	  
	  
	   Carl,	  Anders	  och	  Jens	  Jenslin	  ska	  även	  träffa	  Sten	  Sedin	  som	  är	  trafikplanerare	  på	  
	   Tyréns.	  Vi	  kommer	  behöva	  lägga	  några	  tusenlappar	  på	  att	  få	  in	  hans	  omdöme.	  Sten	  är	  
	   en	  mycket	  känd	  profil	  i	  branschen,	  enligt	  Jens.	  	  	  
	  
	   Med	  Stens	  hjälp	  kan	  vi	  på	  ett	  trovärdigt	  sätt	  visa	  att	  det	  är	  möjligt	  att	  gå	  en	  annan	  väg,	  
	   att	  bygga	  om	  de	  centrala	  delarna	  på	  ett	  mer	  stadsmässigt	  sätt	  redan	  idag	  med	  det	  
	   befintliga	  trafikflödet.	  Förslaget	  måste	  kunna	  betraktas	  som	  realistiskt	  och	  
	   genomförbart,	  inte	  minst	  ur	  ett	  trafikhänseende	  och	  inte	  kunna	  avfärdas	  som	  oseriöst	  
	   och	  orealistiskt	  av	  de	  tekniska	  förvaltningarna	  och	  politikerna	  i	  Botkyrka.	  

 	  
§10	   Rapport	  från	  skolbesök	  3	  april 
	   Carl,	  Bertil,	  Dennis	  och	  Anders	  har	  genomfört	  studiebesök	  på	  olika	  skolor	  i	  Tullinge.	  De	  
	   frågor	  som	  man	  sökt	  svar	  på	  är:	  
	   -‐	  Fysisk	  status.	  
	   -‐	  Ekonomiuppföljningen	  fungerar	  (med	  tanke	  på	  det	  stora	  budgetöverskridandet	  förra	  
	   året).	  
	   -‐	  Eventuella	  problem	  med	  mobbning.	  
	   -‐	  Lärarsituationen	  (kvalificerade	  enligt	  nya	  reglerna).	  
	  
§11	   Rapport	  från	  möte	  med	  PRO	  8	  april	  	  
	   Mötet	  blev	  inställt.	  Nytt	  möte	  är	  planerat	  till	  den	  16	  april.	  	  
	  
§12	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Carl	  rapporterade	  om	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  Vid	  senaste	  KF	  behandlades	  bland	  
	   annat	  vår	  interpellation	  om	  tiggeri.	  	  
	  	  
	   Rolf	  Kenmo,	  som	  är	  medlem	  i	  TuP,	  har	  erbjudit	  oss	  att	  testa	  hans	  kortspel	  som	  handlar	  
	   om	  ”team-‐utveckling”.	  	  	  
	   	  	  
	   Carl	  fick	  i	  uppdrag	  att	  undersöka	  förutsättningarna	  för	  kyrkovalet	  som	  äger	  rum	  i	  
	   september	  i	  år.	   	  	  
 
§13	   Rapport	  från	  Sandy	  	  	  
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Tullingepartiet	  -‐	  med	  målet	  Tullinge	  egen	  kommun	  -‐	  blev	  största	  partiet	  i	  Tullinge	  och	  3:e	  största	  partiet	  i	  
Botkyrka	  kommun	  i	  valet	  2010.	  

	  

	   Sandy	  rapporterade	  från	  mötet	  om	  som	  handlade	  om	  att	  ”bygga	  nytt	  kommunhus	  
	   eller	  renovera	  det	  befintliga	  i	  Tumba”.	  Sandy	  kan	  inte	  delta	  på	  nästa	  möte	  med	  
	   gruppen	  och	  Carl	  ska	  därför	  söka	  en	  ersättare.	  	  	  
	  
	   Carl	  och	  Bertil	  redogjorde	  för	  en	  ny	  ”skräckbyggnad”	  som	  är	  uppförd	  på	  Flädervägen	  
	   21	  i	  Tullinge.	  Gamla	  och	  generösa	  detaljplaner	  är	  bakgrunden	  till	  att	  den	  här	  typen	  av	  
	   byggnationer	  är	  möjliga	  att	  genomföra.	  	  
	  
§14	  	   Kommande	  möten/besök/event	  	  	  
	   Carl	  och	  Bertil	  ska	  träffa	  pensionärsutskottet	  i	  Botkyrka	  den	  18	  april.	   	  
	   	  
	   Carl,	  Elizabeth	  och	  Ann-‐Margret	  ska	  göra	  ett	  studiebesök	  på	  Tullinges	  fritidsgård	  den	  
	   18	  april.	  
	  
	   Carl,	  Anders	  och	  Helena	  ska	  besöka	  FuB	  Botkyrka	  den	  22	  april.	  	  
	  
	   Den	  27	  april	  är	  det	  marknad	  i	  Tullinge	  C.	  	  	  
	   	  
	   Carl,	  Anders	  och	  Bertil	  ska	  göra	  en	  ”städaktivitet”	  i	  centrum,	  ungefär	  som	  förra	  året	  
	   när	  Bertil	  gjorde	  en	  insats	  och	  skyfflade	  bort	  vatten	  vid	  ingången	  till	  
	   pendeltågsstationen.	  
	  
	   Staffan	  Teste	  har	  föreslagit	  att	  TuP	  ska	  genomföra	  eventuella	  aktiviteter	  på	  Valborg	  vid	  
	   Trädgårdstorp.	  Beslutades	  att	  vi	  väntar	  med	  detta	  till	  valåret	  2014.	  	  
 
§15	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Det	  fanns	  inga	  övriga	  ärenden.	  	  
	  
§16	   Nästa	  möte/	  Avslutning	  	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  måndagen	  den	  6	  maj	  2013	  klockan	  18.30.	  
	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  	  

	  


